
ســکوت مســئولان دربــاره کمپیــن
“نخریدن مرغ”

[heading]مدتی است در شبکههای اجتماعی کمپین “نخریدن گوشت مرغ”
بابت وجود ابهام در سلامت این محصول مطرح شده است تا جایی که
مرغداران و وزیر بهداشت نیز نسبت به آن واکنش نشان دادند اما
مسئولان سازمان دامپزشکی به عنوان متولی تامین و تایید سلامت
محصولات دامی، همچنان سکوت کردهاندکه البته این امر به ابهامات

[heading/].دامن میزند

به گزارش خبرنگار ایسنا، شبکههای اجتماعی امروزه قویتر از هر
رسانه آنلاینی میتوانند تاثیر بسیاری بر موضوعات مختلف داشته
باشند که نمونههای آن را میتوان در تشکیل کمپینهای مختلف و مردمی
مشاهده کرد و این بار نوبت به تشکیل کمپین “نخریدن گوشت مرغ”
رسیده است که چند روزی است صحبتها درباره آن در شبکههای اجتماعی

داغ شده است.

اما تشکیل و تقویت این کمپین که در پی شیوع آنفلوآنزای فوق حاد
پرندگان در ماه مبارک رمضان طی روزهای اخیر صورت گرفته است، این
وظیفه را بر متولیان و مسئولان تولید و عرضه گوشت مرغ به بازار
بیش از پیش نمایان میکند که باید نگرانیهای مردم را نسبت به خرید

و مصرف این محصول برطرف سازند.

گرچه حسن قاضیزاده هاشمی – وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی –
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درباره کمپین “نخریدن گوشت مرغ” گفت: گوشت مرغ مصرفی در بازار
مشکلی از نظر آلایندگی و آلودگی ندارد و اگر مانعی برای مصرف مواد
غذایی از حیث آلودگی آن وجود داشته و به سلامت مرغ آسیب برساند،

بدون هیچ ملاحظهای خبررسانی میشود.

اما این وزیر پرکار و رسانهای دولت که همواره در خصوص سلامتی
محصولات و فرآوردههای غذایی با صداقت با مردم صحبت میکند، درباره
تشکیل کمپین “نخریدن گوشت مرغ” ضمن تاکید بر اینکه مردم نباید به
شایعات توجه کنند، اظهار کرد: سازمان دامپزشکی باید در خصوص سلامت
مرغ مصرفی مردم اظهارنظر کند و در صورت لزوم، وزارت بهداشت به

این موضوع برای رفع نگرانی مردم ورود خواهد کرد.

این در حالی است که سازمان دامپزشکی از ماهها پیش رویه خود را در
ارتباط با رسانهها تغییر داده و در مشکلات به وجود آمده تنها سکوت
رسانهای را در دستور کار خود قرار داده است و علیرغم پیگیریهای
خبرنگار ایسنا، هیچ یک از مسئولان این سازمان حاضر به پاسخگویی

نشدند.

شاید به گفته عظیم حجت – مدیر عامل اتحادیه سراسری مرغداران –
کمپین “نخریدن گوشت مرغ” تاثیر چندانی در روزهای اخیر روی بازار
گوشت مرغ نداشته باشد، اما سازمان دامپزشکی به عنوان متولی تامین
بهداشت و سلامت محصولات و فرآوردههای خام با منشأ دامی موظف است
ضمن شفافیت و صداقت نگرانی مردم را به عنوان مصرفکننده انواع
محصولات کشاورزی در حیطه وظایف خود برطرف کند و با اطلاعرسانی به
موقع و هدفمند از بروز شایعات مختلف در زمینه سلامت محصولات و
فرآوردهای خام با منشأ دامی مانند گوشت مرغ مردم را در جریان
وضعیت تولید کشور از این نظر قرار دهد که دیگر شاهد ماندن محصول
روی دست تولیدکنندگان و برهم خوردن تعادل بازار به نفع عدهای دلال

و واسطه و به زیان مردم و کشور نباشیم.


